

PREPARE YOUR HOME FOR EV CHARGING



RECEIVE UP TO \$4,200 TO UPGRADE YOUR HOME'S ELECTRIC PANEL

When preparing to get your home ready to charge an electric vehicle, you may find you need to upgrade your electrical panel. If you live in a single-family residence, SCE's Charge Ready Home program can make upgrading more affordable.

WHY UPGRADE YOUR ELECTRICAL PANEL?

Electrical panel upgrades are often necessary if you plan to install a level 2 charger and have an electrical panel of less than 200 amps.



Upgrading your home's electrical panel will help your home run more efficiently, increase the safety and efficacy of your electrical systems, as well as enhance your property's value.

[Contractor Information](#)

GET YOUR ELECTRICAL PANEL IN CHARGE-READY SHAPE

REBATE OPTIONS

- ✓ \$4,200 rebate for qualified low-income households or enrollees in at least one qualifying public assistance program
- ✓ \$2,100 rebate for qualified households located in disadvantaged communities (DAC)

HOW IT WORKS

1. Complete an application online at evhome.sce.com.
2. Choose your own licensed contractor or select from our list of eligible contractors in your area.
3. The contractor will complete the panel upgrade and work with you to submit your rebate.
4. Receive your rebate electronically or by mail.

APPLY TODAY

Visit evhome.sce.com or scan the QR code to apply.



為電動汽車在家充電做好準備



最高可獲得 4200 美元來升級您家的配電盤

當準備在家為電動汽車充電時，您可能會發現需要升級配電盤。如果您住在單戶住宅，SCE 的 Charge Ready Home 計劃可以讓您更經濟實惠地進行升級。

為什麼要升級配電盤？

如果您計劃安裝二級充電器，但配電盤的安培數低於 200，通常需要升級配電盤。



升級您家的配電盤將幫助住宅高效運轉，提高電力系統的安全性和有效性，並提升您的房產價值。

承包商資訊

讓配電盤為充電做好準備

退款方案

- ✓ 為符合資格的低收入家庭或至少參加一項合格公共援助計劃的參加者提供 4200 美元的退款
- ✓ 為位於弱勢社區 (DAC) 的合格家庭提供 2100 美元的退款

運作方式

1. 請在 evhome.sce.com/zh-hans 上完成線上申請。
2. 選取您自己的持照承包商，或從您所在地區的合格承包商名單中選擇。
3. 承包商將完成配電盤升級，並與您合作提交退款申請。
4. 您將以電子或郵寄方式收到退款。

立即申請

請造訪 evhome.sce.com/zh-hans
或掃描二維條碼進行申請。

